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Futbol. Mateu Alemany fa marxa enrere 
i vol continuar com a director esportiu. 

Piragüisme. Nou lIeidatans integren els 
equips estatals absolut, júnior i sub-23. 
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SASQUET LES OR 

o a e t únic a play-
Veure els quarts de final costara 20 i 30 euros pér als socis i 30 i 40 per als que no ha són 11 Si el 
For~a Lleida només juga un partit, hi haura una compensació al carnet de la proXima temporada 

XAVIER PUJOL 
I LLEIDA I El For<;a Lleida ha fi
xat un abonament únic per al 
play-off de quarts de final inde
pendentment de si l'equip acaba 
jugant un, dos o tres partits al 
BarrisNord, que dependra en 
bona mesura de si dema acon
segueix o no el factor pista a fa
vor. El club ha volgut premiar la 
fidelitat deIs seus més de 1.500 
socis amb preus més rebaixats, 
concretament 20 euros l'abona
ment júnior (entre 6 i 15 anys) 
i 30 el d'adult (majors de 16), 
mentre que el públic en general 
pagara 10 euros més, és a dir, 
30 el júnior i 40 l'adult. 

En tots els casos s'inclou una 
samarreta commemorativa del 
play-off de color bordeUs com 
la passada campanya. També es 
posaran a la venda entrades per 
a cada encontre al preu de 15 
euros els júniors i 20 els adults, 
que no inclou la samarreta, que 
es podra adquirir a part per 15 Aliaga i Laura Estadella, responsable de I'area de comunicació, van presentar ahir la campanya. 

ALBERT ALIAGA 

JlEI play-off ens servira de 
termometre per saber 
realment I'impacte i la 
fidelitat de la gentil 

euros. EIs abonaments estaran 
disponibles a partir d'avui i els 
socis tindran l'opció de man
tenir el seu seient fin s al 23. 
d'aquest mes de maig a les 17.00 
hores. En el suposat cas que el 
For¡;a Lleida només disputi un 
partit a casa, els aficionats que 
hagin adquirit l'abonament tin
dran una compensació econo
mica al carnet de la proxima 
temporada. 

.Miguel González saluda els aficionats durant la festa de final de temporada celebrada ahlr. 

APUNTS 

SI LA JUGA 

Ha demanat infonnació 
per acollir la Final Four 
• El For~a Lleida, com va fer la 
passada temporada, ha dema
nat informació a la FEB sobre els 
requisits que cal complir per ser 
seu de la Final Four. "Hem de
manat informació per si I'aca
bem jugant, i tant Paeria com 
Diputació ho saben. Aquest 
play-off ha de ser el primer pas 
per a la proxima campanya, per 
aixo demanem el que dema
nem, un Barris Nord pie, aques
ta és la millor publicitat i ganxo 
per a les empreses", va indicar 
Albert Aliaga. 

NO 5'HA ENTRENAT 

Sidibé, amb problemes 
a I'abductor, dubte 

• Amadou Sidibé, amb unes 
molesties als abductors, és el 
principal dubte de Gerard En
cuentra per visitar dema l'Ou
rense, on I'equip es juga el fac
tor pista a favor en el play-off. 
El pivot no s'ha entrenat i la 
seua presencia dependra. de 
I'evolució. 

AMB EL PRIMER EÓUIP 

El club celebra la testa 
de final de temporada 

• El For~a Lleida va celebrar 
ahir a la discoteca Biloba la fes
ta de final de temporada, on no 
van faltar els integrants del pri
mer equipo El club ha comptat 
enguany amb el suport de més 
de cent empreses col·labora
dores que Ii permetran tancar 
I'exercici amb un pressuposat 
record de més de 900.000 €. 

En la presentació de la cam
panya, en la qual es manté l'es
logan #allío, el president Albert 
Aliaga va tornar a destacar la 
gran temporada que ha fet 
l'equip, lamentant que en oca
sions es perd la perspectiva i 
no es valora. "Tenim vint-i-una 
victories, a una d'igualar les de 
l'any passat i ens estem jugant el 
factor pista amb l'Estudiantes, 
el Burgos i el Valladolid, amb 
pressupostos enormes. Aquest 
fet l'hem de posar en relleu, per
que de vegades sembla que aixo 
és una cosa normal, i no ho és", 
va assenyalar. 

No ens posem cap pressió, 
pero l'equip esta plenament 
conven¡;ut que la pot fer gros
sa, per aquest motiu demanem 
de forma explícita un esfor<; i 
el suport a la nostra afició. Han 
de vindre tots al Barris Nord i 
demostrar a aquest equip que 
estem tots amb ello La gent ha 
de valorar el producte. Volem 
continuar fent un pas més de 
cara a la proxima temporada, 
pero soIs no ho podem fer", va 
reiterar Albert Aliaga. 

"Treballem amb tots els escenaris, indosa I'ACB" 

Seguidament va afegir: "El 
play-off ens servira de termo
metre per saber realment l'im
pacte i la fidelitat de la gent. 

• Albert Aliaga va reconei
xer ahir que la junta directiva 
ja esta treballant en el futur i 
que contempla tots els esce
naris possibles, inclos un hi
potetic ascens a la Lliga ACB. 
"Estem treballant en tots els 
escenaris. No és facil perque 
no som un club amb estructu
ra ACB, dir el contrari seria 
mentir. El nostre objectiu és 

consolidar-nos en la zona 
mitjana~noble de la LEB Or i 
fer aquest pas endavant entre 
tots, i som conscients del tre
ball que hem de fer i del camí 
que ens queda", va comentar 
Aliaga. 

Va afegir: "Fa tres anys ja 
vam dir que el que volíem 
fer era consolidar un pro
jecte que en aquell moment 

estava caient, i ara ja l'hem 
consolidat, i ha estat un tre
b a ll de molta gent. Amb 
aquesta massa social, les ins
titucions no ens podrien dir 
que no a un ascens a ACB. 
Actualment el club organit
zativament esta verd, pero es
tem fent els passos adequats i 
estem creixent d'una manera 
sostenible." 


